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مجمع عمومی عادی انجمن صنایع پلاستیک و پلیمر استان اصفهان تشکیل شد

مجمع عمومی عادی انجمن صنایع پلاستیک و پلیمر استان اصفهان در اتاق بازرگانی تشکیل شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان مجمع عمومی عادی انجمن صنایع پلاستیک و پلیمر استان اصفهان در ابتدای این جلسه مرتضی بیشه، رییس انجمن صنایع

پلاستیک و پلیمر استان اصفهان ضمن بیان اینکه در شرایط کنونی اقتصاد تمامی تولیدکنندگان بویژه فعالان صنعت پلیمری با مشکلات عدیده ای مواجه هستند گفت: در شرایط

حاضر تشکیل انجمن ها و قدرتمندسازی آنها بهترین راه برای طرح مشکلات و پیگیری حقوق قانونی فعالین اقتصادی است. وی انسجام واحدهای تولیدی با یکدیگر را راهکار

مقابله و حل مشکلات این واحدها عنوان و تصریح کرد: تشکیل انجمن صنایع پلاستیک وپلیمر استان منجر به حل شدن بخشی از مشکلات فعالان این صنعت از قبیل مشکلات

گمرکی و بیمه ای وبانکی شد. رییس کمیسیون بهبود فضای کسب و کار اتاق بازرگانی اصفهان در پایان سخنان خود تاکید کرد: با وجودیکه طبق بند 24 قانون بهبود فضای کسب

و کار هر گونه تصمیم گیری از سوی دولت که منجر به نوسانات اقتصادی می شود باید با مشورت بخش خصوصی و پیشنهادات آنها صورت گیرد، این مهم در کشور به خوبی

رعایت نشده و همین امر مشکلات زیادی را برای تولیدکنندگان به وجود آورده است. شادکام معینی، دبیر انجمن صنایع پلاستیک و پلیمر استان اصفهان نیز ضمن ارایه گزارشی از

فعالیت های انجمن ایجاد بانک اطلاعاتی جامع از فعالان صنایع پلاستیک و پلیمر استان، ایجاد شبکه آزمایشگاهی، انعقاد تفاهم نامه با دانشگاه اصفهان و تشکیل نخستین

کلینیک تخصصی صنعت پلیمر، توانمندسازی واحدهای تولیدی با بهره گیری از ظرفیت های موجود دردانشگاه، ارایه پروژه مطالعاتی با موضوع مشخص نمودن سطح تکنولوژی در

صنایع بویژه صنایع پلیمرو پلاستیک استان و ارایه آن به اتاق بازرگانی با هدف کمک به ارتقاء سطح تکنولوژی واحدها، مکاتبه با سازمان های مختلف از جمله سازمان بورس،

گمرک، خانه صنعت و معدن ایران به منظور حل مشکلات فعالان این صنعت بویژه مشکل تامین مواد اولیه، تدوین کتابی شامل تمامی تست های مورد نیاز آزمایشگاه های

محصولات پلیمری، رابخشی از فعالیت های این انجمن ذکر کرد. معینی در پایان سخنان خود کمک به کاهش مشکلات فعالان صنایع پلیمر و پلاستیک استان از طریق بهره گیری

از ظرفیت های موجود در دانشگاه ها و تعامل با ارگان ها و سازمان های مختلف را از اهداف این انجمن بیان نمود. در ادامه بیژن سحرناز، عضو هیات مدیره انجمن،انجمن

صنایع پلیمر و پلاستیک استان را تنها انجمن کشور دانست که با یک دانشگاه معتبر تفاهم نامه رسمی منعقد کرده است. وی با بیان اینکه تبیین توانمندیهای اصفهان یکی از

اهداف اولیه تشکیل انجمن بود، گفت: از آنجاکه این هدف از طریق ارتقاء توانمندیهای بازرگانی انجمن و کمک به افزایش دانش ضمنی شرکت ها حاصل می گردید، انجمن

صنایع پلیمر و پلاستیک استان اقدام به تشکیل نخستین کلینیک تخصصی صنعت پلیمرنمود. وی همچنین تشکیل یک شرکت مدیریت صادرات از سوی چند تن از اعضاءانجمن

را نیز اقدامی به منظور ایجاد وتسهیل مبادلات تجاری فعالان این صنعت با دیگر کشورها و سرمایه گذاری دانست . سحرناز در پایان بر نقش محوری انجمن ها برای دولت در

شرایط کنونی تاکید نمود و هم گرایی را عامل موفقیت فعالان اقتصادی دانست. مسعود جمالی، دیگر عضو هیات مدیره این انجمن نیز در این جلسه با انتقاد از مشکلاتی که

صنایع بزرگ فولاد و پتروشیمی برای تامین مواد اولیه صنایع پایین دست ایجاد نموده اند از تلاش اتاق بازرگانی برای ارایه بسته پیشنهادی 6 بندی به منظور رفع موانع موجود و

همچنین حمایت انجمن صنایع پلاستیک و پلیمر از این بسته خبر داد و گفت: در صورت تایید و اجرایی شدن این بسته توسط هیات دولت شاهد حل بخشی از چالش های

صنایع پایین دستی فولاد و پتروشیمی در زمینه تامین خوراک پتروشیمی ها و صنایع بزرگ فولادی با استفاده از ارز دولتی و فروش محصولات آنها با ارز آزاد یا بازار ثانویه خواهیم

بود. گفتنی است در ادامه با رای گیری اعضاء از میان 12 کاندیدای هیات مدیره انجمن صنایع پلاستیک و پلیمر استان اصفهان آقایان مرتضی بیشه، بیژن سحرناز، اکبر لباف، اصغر

مقدم، مسعود جمالی، محمد علی آبادی و سعید روغنی به عنوان هیات مدیره و ابراهیم نیک نژاد و مجید کرباسی زاده نیز به عنوان اعضاء علی البدل انجمن انتخاب شدند.
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